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W ostatnich dniach, w mediach, zaczęło pojawiać się sporo plotek na

temat klubów zainteresowanych Fabio Simplicio. Obok zespołów

brazylijskich wymieniano też Fiorentinę, Genoę, Palermo i Parmę. Chęć

oraz możliwość odejścia piłkarza w styczniowym oknie transferowym

ukrócili tymczasem Walter Sabatini oraz agent gracza, Gilmar Rinaldi.

Gilmar Rinaldi dla mediagol.it:

- Genoa i Parma po Fabio? Powiedzmy, że mieliśmy kontakty, jednak nie zrobiliśmy

absolutnie nic, gdyż jak wspomniano musimy dokonać najpierw wszystkich ocen,

wtedy gdy będzie w Brazylii, aby spędzić Boże Narodzenie i Nowy Rok. Czy dzieje

się więc coś wokół niego? Tak, oczywistym jest, że mówimy o ważnym graczu,

jednak powtarzam, że naszą ideą jest absolutnie pozostanie w Romie, gdzie mamy

jeszcze półtorej roku do zakończenia umowy, którą chcemy wypełnić.

Walter Sabatini dla mediagol.it:

- Nie ma absolutnie nic. Zawodnik nie wyraził żadnego typu pragnienia, ani powrotu

do Palermo, ani odejścia w innym kierunku. Ponadto ja, nie jestem skłonny oddać go

do innych zespołów, które mogłyby być zainteresowane. Stąd też, nie ma nic.
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